Russia
The Russian Federation is the largest country in the Common-wealth of Independent States, former republics of the Soviet Union. Its territory is 6,6 million square miles, or 17 million square kilometers.  The country is divided into the Western and Eastern parts by the Urals, so Russia is both a European and an Asian country; its territory occupies various climatic zones. Flowing across the Russian Federation are the biggest rivers - the Volga, the Ob, the Yenisei, the Amur, the Lena, which offer excellent possibilities for navigation and hydraulic construction.
Russia is rich in natural resources, it is one of the world's wealthiest countries that can fully supply itself with all the necessary mineral reserves, such as iron ore, gold, silver, diamonds, non-ferrous metals (copper, zinc, platinum, tungsten, etc.). Particularly great are fuel and power resources of natural gas, cil and coal which are traditionally articles of Russian export.
Russia has always been a multinational country and united people of different cultures and confessions. Today 40 nations constitute the population of the Russian Federation, which is about 150 million people. Unfortunately, some negative demographic trends have taken shape recently: since 1990s mortality has been exceeding the birth rate; the average age of the people is gradually increasing which means that the population becomes older; refugees from former Soviet republics are a considerable part of the Russian population.
Russia has been and remains a developed industrial and agricultural country with a huge potential of natural and human Resources. A complicated and painful period of transition to a market economy and the break-up of the USSR have given rise to a number of economic and social problems unknown to Russia before: high inflation rate,  unemployment, bankruptcy of many  small and big enterprises, national conflicts, organised crime.
Politically, the Russian Federation is a republic. A new constitution was adopted by referendum on 12th December, 1993. It established a strong presidency and a bicameral legislature, consisting of a lower house called the State Duma and an upper house called the Federal Assembly. The Federal Assembly is partly nominated by the President and the State Duma is elected for two years by general elections. The supreme executive power belongs to the Prime Minister who is Head of the Government. According to the constitution the President is Head of the State and is elected once every four years.
Many newly-formed political bodies in Russia today have not yet been fully established, therefore they are subject to certain changes now and again. There are many political parties and movements in Russia. They are especially active at the time of national elections. It is a completely new situation as compared with the former Soviet Union with only one political organisation - the communist party.
The Russian state has undergone many dramatic stages of the history. In the 20th century it is undoubtedly the participation of the country in the second world War and its great victory over Hitlerite Germany. The deadly struggle with the fascists lasted for nearly four years, the USSR lost as many as 27 million people in the Great Patriotic war. Jointly with the other countries allied in a coalition against Hitler, our country won the war and Germany surrendered unconditionally. In 1995 the peoples of Russia and CIS-countries as well as millions of people in the world marked the 50th anniversary of this great event.
Russia is rightly considered to be one of the great powers of the world not only because of its yeast territory, population, tremendous intellectual, industrial and military potential; the Russian cultural traditions and heritage in science, engineering, art and literature are recognized worldwide. Russia's contribution to every sphere of human thought is prominent: Lomonosov, Pushkin, Tolstoy, Chekhov, Prokofjev, Mendeleev, Popov, Pavlov are only to name a few.
Russia is one of the world's leading nations in literacy standards among adult population. It ranks among the most educated countries. Today Russia has more than 560 state-run colleges end universities with student body of 2,8 million people and 140 private educational establishments.
The Russians are not indifferent to the future of their mother country and believe that it will be able to solve its problems and become a truely democratic and prosperous state of the world community.
Россия
Российская Федерация - самая большая страна в Содружестве наций Независимых государств, прежние республики Советского Союза. Его территория - 6,6 миллионов квадратных миль, или 17 миллионов квадратных километров. Страна разделена на Западные и Восточные части Уралом, так что Россия является и Eвропейцем и Азиатской страной; его территория занимает различные климатические зоны. Течение поперек Российской Федерации - самые большие реки - Волга, Обь, Енисей, Амур, Лина, которые предлагают превосходные возможности для навигационного и гидравлического строительства.
Россия богата в природных ресурсах, это - одна из всемирных богатейших стран, которые могут полностью снабжать себя всеми необходимыми минеральными запасами, типа железной руды, золота, серебра, алмазов, цветные металлы (медь, цинк, платина, tungsten, и т.д.). Особенно большой топливный и ресурсы власти(мощи) природного газа, нефти и угля, которые являются традиционно статьями(изделиями) Российского экспорта.
Россия всегда была многонациональная страна и объединила людей различных культур и признаний. Сегодня 40 наций составляют население Российской Федерации, которая является приблизительно 150 миллионами людей. К сожалению, некоторые отрицательные демографические тенденции приняли форму недавно: так как смертность 1990-ых превысила коэффициент рождаемости; средний возраст людей постепенно увеличивается, что означает, что население становится старшим; беженцы из прежних Советских республик - значительная часть Российского населения.
Россия была и остается развитой индустриальной и сельскохозяйственной страной с огромным потенциалом естественных и человеческих Ресурсов. Сложный и болезненный период перехода к рыночной экономике(экономии) и разрыву СССР вызвал множество экономических и социальных проблем, неизвестных России прежде: высокая норма(разряд) инфляции, безработица, банкротство многих маленьких и больших предприятий, национальных конфликтов, организованного преступления.
Политически, Российская Федерация - республика. Новая конституция была принята референдумом 12-ого декабря 1993. Это установило сильное президентство и двухпалатный законодательный орган, состоя из нижней палаты называемой Государственной Думой и верхним домом называемым Федеральным Собранием. Федеральное Собрание частично назначено(выдвинуто) Президентом, и Государственная Дума избрана в течение двух лет всеобщими выборами. Высшая исполнительная власть(мощь) принадлежит Премьер-министру, кто Главный из Правительства. Согласно конституции Президент - Глава государства и избран однажды каждые четыре года.
Много недавно-сформированный, политические органы(тела) в России сегодня еще не были полностью установлены, поэтому они подчиненны некоторым изменениям(заменам) время от времени . Есть много политических сторон(партий) и движения в России. Они особенно активны во время национальных выборов. Это - полностью новая ситуация по сравнению с прежним Советским Союзом с только одной политической организацией - коммунистическая сторона(партия).
Российское государство(состояние)  подверглось многим драматическим стадиям истории. В 20-ом столетии это - несомненно  участие страны во второй мировой войне и его большой  победе над Гитлеровской Германией.  Смертельная борьба с фашистами продолжалась в течение почти четырех лет, СССР, потерянный целых 27 миллионов людей в  Большой Патриотической войне. Совместно с другими странами, союзническими в  коалиции против Hitler, наша страна выиграла войну и Германию, отданную безоговорочно. В 1995 народы России и СТРАН СНГ также как миллионов людей в мире отметили 50-ую годовщину этого большого случая.

Россия, как рассматривается, является одним из больших полномочий мира не только из-за его территории дрожжей, населения, огромного интеллектуала, индустриальный и военный потенциал; Российские культурные традиции и наследие в науке, разработке, искусстве и литературе признаны во всем мире. Вклад России в каждую сферу человека думал, виден: Ломоносов, Пушкин, Толстой, Чехов, Прокофьев, Менделеев, Попов, Павлов только, чтобы назвать несколько.
Россия - одна из всемирных ведущих наций в стандартах грамотности среди взрослого населения. Это занимает место среди наиболее образованных стран. Сегодня Россия имеет больше чем 560 управляемых государством университетов конца колледжей со студенческим органом(телом) 2,8 миллионов людей и 140 частных образовательных учреждений.
Русские - не безразличны к будущему их страны матери и полагают, что будет способно решить ее проблемы и ставших истинно демократическим и преуспевающим государством(состоянием) мирового сообщества.
